
Referat FAU-møte 14. november kl. 17.30 
Til stede:  

- Erlend Haugland 8A, Maria Tveitnes 8B, Mads-Øyvind Dolva 8C, Tore Løvmo 8D, 
Øyvind Walde 8E 

- Siri Korpelin Bernås 9C, Casper Hatlevik 9A 
- Maja Torpe 10A, Renate Falkanger 10B, Kjersti R. Solbu 10C (ref.), Benedikte Lekve 

10D, Annette Johnsen Kant 10E 
- Fravær 9B, 9D, 9E 

 
1) Rektors hjørne 
- En del foreldre spør om bygget og asbesten. Rektor har fått svar fra byggherren, ligger 

vedlagt. Fortsatt er beskjeden at det ikke har vært skadelig å oppholde seg i bygget og 
at det vil være trygt når elevene er tilbake. 

- Utfordringer med luftkvaliteten på erstatningsbygget. Reparasjon på gang nå, 
ferdigstilt i dag tirsdag 14. november. Det har blitt bedring, særlig på basen til 10. 
trinn. 

- Fortsatt uggen lukt på musikkrommet. Jobbes med saken.  
- Veldig glatt på ristene ved inngangen. 
- Helseverntilsyn 7. desember. Skolen har meldt inn en del avvik i avvikssystemet og 

håper å få satt fokus på utbedringer i forhold til disse. 
- Skolens utviklingsarbeid: Samarbeid med FIKS (UiO). Kommer på besøk i denne uka 

og skal observere undervisning og snakke med lærere.  
- Fortsatt litt utfordrende å ligge tett på Lynghaug. Lærerne har mer inspeksjon enn før.  
- Når det er sosiale utfordringer opplever rektor at elevene (og foreldrene) er mer redd 

for å fortelle hva som har skjedd, opplever «snitch»-kulturen som utfordrende.  
- Vært på møte med rektorgruppen, diskuterte kvalitetsoppfølgingen som er etter 

nyttår. Her blir både FAU og elevråd invitert til et kurs i forkant. Ortun har en 
tiltaksplan med noen satsingsområder som er pålagt fra kommunen i tillegg til noen 
de har valgt selv. Mål fra tiltaksplanen knyttet til foreldresamarbeid: god dialog om 
faglig og sosial utvikling, legge til rette for at foreldrene kan følge opp elevenes 
læring, synliggjøre hvordan vi arbeider på skolen. Oppdrag til FAU på 
kvalitetsoppfølgingen: Kan vi si noe om hva som fungerer og ikke fungerer med tanke 
på utviklingssamtalene? Vi diskuterer dette på neste møte. 

Konkret innspill: Legge bedre til rette for at foreldrene kan hjelpe til med 
matte? Vi har ikke foreldreinnlogging i Campus. Savner lærebok eller sted vi 
kan gå for å få forklart hvilke regnemetoder elevene har lært. 

- Mye sykefravær for tida, både blant elever og ansatte. 
 

2) FAUs foreldremøte 
Dato for foreldremøte onsdag 20. mars. Kl. 17.00-20.00 i kantinen på Fyllingsdalen 
vgs. Ståle Pallesen, søvnprofessor holder innlegg fra 18-19. Kaféprat etterpå. FAU 
stiller med kaffe og kake. 

3) Juleball 
Juleball blir det ikke før jul, så vi må få til et på våren. Utfordring med lokale. 
Lynghaugs gymsal? Løvås sin gymsal? Varden sin gymsal? 

4) Inntak neste år 
10. trinn går ut (ca. 127 elever) og på listen ser det ut som neste års 8. trinn er 40 



flere, ca. 165. Bruker å løse seg ved at noen elever fra Bønes søker seg til annen skole. 
Men hvis de blir for mange, ser de seg om etter en løsning der man må bruke noen 
midlertidige lokaler i tillegg til Lynghaugparken 2.  

5) Julegudstjeneste 
FAU synes det er OK at skolen fortsatt har julegudstjeneste som et tilbud. Diskuteres 
jevnlig i ledergruppen på skolen. Forutsetter at det er et godt og likeverdig alternativ 
og at skolen blir tatt godt imot i kirken på en raus måte. Vurderes fra år til år.  

 
 
 
 


